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Vedrørende: 20240826 Dagsorden og referat Mødedato: 
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Deltagere: 
 

Erik Mønster 
Pernille Madsen 
Anette Holm Sørensen 
Niels Rye 
Rune Gaston Borggren 
Lise Arge 
Jens Bjerre 
Anne Vase 
Ane til pkt 3 

 Mikkel Bendixen 
Birgitte Hermann 
 

  

Sted: Vestskolen afd. Vestermarken 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
2. Nyt fra elevråd (10 min) 

Udgår 
 

3. Proaktiv kommunikation Ved Ane (20 min) 
Præsentation af principperne for proaktiv kommunikation samt 
nyhedsbreve. 
Anes bidrag til at løfte kommunikationsindsatsen er værdifuld. 
Anes opgaver: opdaterer hjemmeside m faktuelle og lovpligtige 
oplysninger/data. Laver nyhedsbrevet, facebooksiden, 
det kan være vanskeligt at få relevant viden om alle de aktivite-
ter der er på Vestskolen. 
Ane har ligeledes også lavet artikler til Odder avis og odder 
kommune  i forhold til relevante temaer bestyrelsen har arbej-
det med. 
Kan bestyrelsen være behjælpelige i forhold til viden om aktivi-
teterne på skolen. Er AULA stedet hvor informationerne er? 
Nyhedsbrevet er med til at skabe fælles værdi for Vestskolen,- 
og bidrager til den samlede kommunikation 
 
 
 

4. Økonomiopfølgning Ved Erik (10 min) 
Den samlede ledelse har deltaget i økonomiopfølgningen 
Det er svært at få en retvisende status gennem vores økonomisy-
stem. Vi kan have svært ved at se om alt er med.  
Kommunal økonomicontroller laver prognose for skolen. 
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Bestyrelsen finder det bekymrende at ledelsen ikke kan få et retvi-
sende økonomisk overblik via det system der er til rådighed. 
Ledelsen har sendt opklarende spørgsmål til økonomiafdelingen i 
forhold til skolens forventede regnskab forud for at budgetopfølg-
ningen sendes til det politiske system. 
 
 
5. Årshjul 2024-2025 Ved Niels (20 min) 
 se bilag- årshjul udsendt. 
Bestyrelsen prioriterer i indholdet og Niels og Erik vurderer hvad der 
skal behandles af temaer i årshjulet.  
AI kan være et særligt tema til bestyrelsen. Kan udskolingen repræ-
senteres til et temamøde om AI 
 
 
6. Pause (30 min) 

 
7. Sammen om skolen Ved Rune og Erik (60 min) 

- tilbagemelding fra besøg i Syddjurs 
Erik og Rune har været på inspirationstur til Syddjurs i ”Sammen om 
skolen” kredsen.  
Syddjurs har ændret deres praksis i forhold til organiseringen af sko-
ler og specialundervisningstilbud. 
Det kræver opmærksomhed på f.eks de fysiske rammer for at kunne 
inkludere flere børn i arbejdet med ”En skole for alle”. 
Syddjurs fortæller bl.a. at Man skal turde investere i kompetence-
udvikling for at det giver gevinst. 
Hvilken betydning kan demografi og socioøkonomiske tal få for Ve-
stskolens økonomi. 
- En skole for alle – overvejelser i Odder 
Erik præsenterer oplæg fra Odders PUF dage og tallene for Odder 
kommune f.eks i forhold til segregerede elever og data. 
16.09 politisk behandling/fremlæggelse, 25.09 udvalget for Sammen 
om skolen mødes og laver anbefalinger, 17.12.24. 
 
 
8. Forældrehenvendelser (10 min) 

Mobiltelefon regler i udskolingen/7. årgang.  
Bestyrelsen ønsker en opfølgning og præcisering af reglerne for brug af 
mobiltelefon. Erik følger op 
 
Skolefesten-  
Sammenfald mellem konfirmation og terminsprøver på 8. årgang 
 

9. Meddelelser (15 min) 
- Ledelsessituationen. Laila bliver konstitueret pæd. leder i ud-
skolingen. Stinne er stoppet.  
- AI – skolen har været inviteret til temaeftermiddag på gymna-
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siet . 
- Fakta om skolestart 
 

10. Evt. (5 min) 
rekruttering til bestyrelsen 
Forældremøder- bestyrelsens deltagelse på forældremøder 
Legeplads- Tim indhenter nyt tilbud på udearealerne for specielt 
klubben- fondsansøgninger 
spørgsmål om Principper for lejrskole 
Håndboldkaravane versus  håndboldstævne 

 

Mange hilsner 

Niels og Erik 
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